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Góra Kalwaria, 25.09.2019 r.  

 

 

PROTOKÓŁ NR 18/2019  

z XVIII SESJI RADY MIEJSKIEJ GÓRY KALWARII 

w dniu 25 września 2019 r.  

 

XVIII sesja Rady Miejskiej Góry Kalwarii odbyła się w Ośrodku Kultury w Górze Kalwarii, przy 

ul. por. Jana Białka 9 

 

Punkt 1 - Otwarcie XVIII sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Rokita o godz. 15.30 otworzył XVIII sesję Rady Miejskiej. 

Poinformował, że obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 

i dźwięk, zaś nagrania obrad będą udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej gminy. Ponadto poinformował o konieczności stosowania zasad wynikających z przepisów 

o ochronie danych osobowych.  

Następnie, na podstawie podpisanej przez radnych listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

W posiedzeniu uczestniczyło 20 radnych (nb. radny Wojciech Kochański). 

W załączeniu: lista obecności radnych stanowiąca załącznik nr 1 do protokołu; lista obecności 

przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych gminy stanowiąca załącznik nr 2 

do protokołu; lista obecności gości stanowiąca załącznik nr 3 do protokołu.  

Przewodniczący powitał radnych Rady Miejskiej, burmistrza Arkadiusza Strzyżewskiego, zastępcę 

burmistrza Mateusza Baja, pracowników urzędu gminy, pracowników gminnych jednostek 

organizacyjnych oraz przybyłych gości. 

 

Punkt 2 - Przedstawienie porządku obrad sesji Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad uzupełniony w trybie art. 20 ust. 6 ustawy 

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2019 r, poz. 506, 1309 i 1696) o punkt 17.1.  

1. Otwarcie XVIII sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie burmistrza o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym.  

4. Przedstawienie opinii na temat kandydatów na ławników, w szczególności spełnienia przez nich 

wymogów określonych w ustawie Prawo o ustroju sądów powszechnych.  

5. Autoprezentacja kandydatów na ławników.  

6. Projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wyborów ławników do sądów powszechnych 

na kadencję od 2020 roku do 2023 roku.  

7. Przeprowadzenie wyborów ławników:  

a) wybór komisji skrutacyjnej,  

b) głosowanie,  

c) odczytanie protokołu z ustalenia wyników głosowania,  

d) projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do sądów powszechnych na kadencję 2020-

2023.  

8. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego i ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania na doskonalenie 
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zawodowe nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest 

przyznawane w 2019 r.  

9. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie likwidacji zakładu budżetowego „Zakład 

Administracji Budynków Komunalnych” i utworzenia jednostki budżetowej „Administracja 

Budynków Komunalnych”.  

10.  Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Solec.  

11. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Kąty.  

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie od osoby fizycznej niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 101, położonej w 

miejscowości Czarny Las.  

13. Projekt uchwały w sprawie sprzedaży w trybie bezprzetargowym, niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, oznaczonej jako działka nr 56/5, położonej w miejscowości Wólka 

Załęska, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria.  

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie ograniczonego prawa 

rzeczowego – służebności gruntowej na nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów jako 

dz. nr 367/9 obręb Kąty.  

15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie ograniczonego prawa 

rzeczowego – służebności gruntowej na nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów jako 

dz. nr 107/58 obręb Solec.  

16. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej 

gminy Góra Kalwaria na lata 2019 – 2026.  

17. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2019 rok.  

17.1. Projekt uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącego Rady Miejskiej Góry Kalwarii. 

18.  Informacja przewodniczącego rady o zgłoszonych wnioskach w sprawie dokonania poprawek 

lub uzupełnienia protokołów z XVI sesji Rady Miejskiej w dniu 28 sierpnia 2019 r. oraz XVII 

nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w dniu 11 września 2019 r.  

19.  Sprawy różne:  

a) pytania radnych i odpowiedzi, 

b) pytania mieszkańców i odpowiedzi, 

c) wolne wnioski, 

d) informacje. 

20.  Zamknięcie XVIII sesji Rady Miejskiej.  

 

Zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 4 do protokołu, 

wniosek o wprowadzenie projektu uchwały Klubu Radnych „Bezpartyjni Naszej Gminy” z dnia 

16.09.2019 r. - załącznik nr 5 do protokołu. 

Do porządku obrad została zgłoszona następująca propozycja zmiany:  

Radny Jakub Rącz zgłosił wniosek:  

1. o zdjęcie z porządku obrad punktu 17.1. – Projekt uchwały w sprawie odwołania 

Przewodniczącego Rady Miejskiej Góry Kalwarii. 

Radny Zenon Nadstawny poprosił wnioskodawcę o przedstawienie uzasadnienia do swojego wniosku. 

Radny J. Rącz tłumaczył, że nie ma zastrzeżeń co do pracy przewodniczącego rady w zakresie 

organizowania pracy rady podczas sesji i w czasie przygotowania do niej, natomiast wniosek 

o odwołanie przewodniczącego rady opiera się głównie na zarzutach o charakterze kurtuazyjnym. 

Radny Z. Nadstawny wyraził zdanie, że opinia radnych co do złożonego projektu uchwały w sprawie 

odwołania przewodniczącego rady powinna być wyrażona w głosowaniu tajnym, a nie poprzez 
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głosowanie jawne nad zdjęciem punktu z porządku obrad. Zaznaczył, że jest przeciwny zdjęciu 

projektu uchwały z porządku obrad. 

Radna Aleksandra Fedynicz-Komosa odniosła się do treści wniosku o odwołanie podnosząc, że nie 

dotyczy on tylko kwestii reprezentacji Rady Miejskiej, ale też sposobu organizacji pracy rady 

i prowadzenia sesji.  

Ad vocem radny J. Rącz stwierdził, że jego zdaniem przewodniczący Rady Miejskiej wywiązywał się ze 

swojej roli w zakresie organizacji pracy rady i prowadzenia sesji. 

Radna A. Fedynicz-Komosa podtrzymała swoje stanowisko, że rozstrzyganie co do oceny pracy 

przewodniczącego rady powinno się odbyć w głosowaniu tajnym a nie przy okazji ustalania porządku 

obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Szymon Krupa, w imieniu swojego klubu „Razem Zmienimy Górę”, 

przedstawił argumenty za zdjęciem rzeczonego punktu z porządku obrad. 

Ad vocem radna A. Fedynicz-Komosa ponownie przekonywała, że radni powinni wyrazić swoje zdanie 

podczas głosowania w przedmiocie odwołania przewodniczącego rady. 

Ad vocem wiceprzewodniczący S. Krupa wysunął kolejne argumenty za zdjęciem punktu z porządku 

obrad. 

Radna A. Fedynicz-Komosa konkludując stwierdziła, że zamiar modyfikacji porządku obrad wynika 

z niepewności co do wyniku tajnego głosowania nad odwołaniem przewodniczącego. 

Wiceprzewodniczący S. Krupa zaproponował dialog i dyskusję jako formę rozwiazywania problemów 

organizacyjnych pracy Rady Miejskiej. 

Ad vocem radny Z. Nadstawny przypomniał, że bezskutecznie podejmowano próby rozmowy 

z klubem radnych reprezentowanych przez S. Krupę. Zapowiedział również, że w wypadku zdjęcia 

punktu z porządku obrad jego klub radnych złoży wniosek o zwołanie sesji nadzwyczajnej 

w przedmiocie odwołania przewodniczącego. 

Przewodniczący Jan Rokita poddał wniosek radnego J. Rącza pod głosowanie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącego Rady Miejskiej 

Góry Kalwarii.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Szymon Krupa, Beata Mika, 

Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Urszula Wroniewicz 

PRZECIW (7) 

Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Czesława Iwona Książek, Zenon Nadstawny, Andrzej 

Posiewka, Tomasz Ura, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Kochański 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii przegłosowała nowy porządek obrad bieżącej sesji. 
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Punkt 3 - Sprawozdanie burmistrza o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym.  

Wykaz podjętych zarządzeń: 

1 ROA.0050.172.2019 20.08.2019 

w sprawie powołania komisji odbioru końcowego zadania 

inwestycyjnego pt. "Rozbudowa placu zabaw przy ul. Wiejskiej 

w Baniosze" 

2 ROA.0050.173.2019 20.08.2019 

w sprawie powołania komisji odbioru końcowego zadania 

inwestycyjnego pt. „Rozbudowa miejsca czynnego 

wypoczynku w Podgórze" 

3 ROA.0050.174.2019 23.08.2019 

w sprawie powołania Komisji Konkursowej do 

przeprowadzenia konkursu na wolne stanowisko Dyrektora 

Gminnej Biblioteki w Górze Kalwarii oraz określenia 

szczegółowego trybu pracy komisji 

4 ROA.0050.175.2019 23.08.2019 

w sprawie powołania komisji rekrutacyjnej do 

przeprowadzenia naboru na wolne stanowisko urzędnicze - 

specjalista ds. opłat 

5 ROA.0050.176.2019 23.08.2019 

w sprawie powołania komisji przetargowej na sprzedaż 

nieruchomości gruntowych na terenie gminy Góra Kalwaria, 

w miejscowości Łubna przy ul. Bażantów, oznaczonej 

w ewidencji gruntów jako działka 151/56 

6 ROA.0050.177.2019 27.08.2019 

w sprawie powołania komisji odbioru końcowego robót: 

"Zielona Góra Kalwaria - Budowa przedszkola integracyjnego 

w Górze Kalwarii" 

7 ROA.0050.178.2019 27.08.2019 

w sprawie powołania komisji odbioru końcowego zadania 

inwestycyjnego pt. "Rozbudowa placu zabaw w 

Szymanowie" 

8 ROA.0050.179.2019 27.08.2019 

w sprawie powołania komisji odbioru końcowego zadania 

inwestycyjnego pt. "Budowa zewnętrznej tężni solankowej 

w Czaplinie - wykonanie podbudowy” 

9 ROA.0050.180.2019 28.08.2019 w sprawie powołania zespołu powypadkowego 

10 ROA.0050.181.2019 28.08.2019 
w sprawie zmian planu jednostek budżetowych Gminy Góra 

Kalwaria na 2019 rok 

11 ROA.0050.182.2019 28.08.2019 
w sprawie wprowadzenia w Szkole Podstawowej im. 

F. Karpackiego w Cendrowicach dzienników elektronicznych 

12 ROA.0050.183.2019 28.08.2019 

w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej do 

przeprowadzenia egzaminu kończącego służbę 

przygotowawczą w Urzędzie Miasta i Gminy Góra Kalwaria 

13 ROA.0050.184.2019 29.08.2019 

w sprawie ustalenia stawki bazowej czynszu za 1m2 

powierzchni użytkowej lokali mieszkalnych stanowiących zasób 

gminy Góra Kalwaria 

14 ROA.0050.185.2019 30.09.2019 

w sprawie powołania komisji odbioru końcowego zadania 

inwestycyjnego pt. "Budowa altany drewnianej z 

wyposażeniem na placu zabaw przy gliniance” 

15 ROA.0050.186.2019 30.08.2019 w sprawie zmian w budżecie 

16 ROA.0050.187.2019 30.08.2019 w sprawie zmian planu jednostek budżetowych Gminy Góra 
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Kalwaria na 2019 rok. 

17 ROA.0050.188.2019 30.08.2019 

w sprawie powołania komisji rekrutacyjnej do 

przeprowadzenia naboru na wolne stanowisko urzędnicze 

podinspektora/inspektora ds. współpracy z organizacjami 

18 ROA.0050.189.2019 06.09.2018 

w sprawie powołania komisji odbioru końcowego zadania 

inwestycyjnego pt. " Zagospodarowania terenu wiejskiego 

w miejscowości Wincentów (zadaszenie placu zabaw)" 

19 ROA.0050.190.2019 09.09.2019 

w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Straży Miejskiej do 

ochrony lokali wyborczych w czasie przerwy w głosowaniu 

spowodowanej nadzwyczajnymi wydarzeniami podczas 

wyborów do Sejmu i Senatu Rzeczypospolitej Polskiej, 

zarządzonych na dzień 13 października 2019 roku 

20 ROA.0050.191.2019 09.09.2019 

w sprawie zmiany zarządzenia w sprawie powołania 

Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw przemocy 

w rodzinie w Gminie Góra Kalwaria 

21 ROA.0050.192.2019 09.09.2019 

w sprawie powołania komisji odbioru końcowego zadania 

inwestycyjnego pt. "Modernizacja placu zabaw przy SP 

w Baniosze" 

22 ROA.0050.193.2019 09.09.2019 
w sprawie powołania komisji odbioru końcowego zadania 

inwestycyjnego pt. "Budowa placu zabaw w Obrębie" 

23 ROA.0050.194.2019 11.09.2019 
w sprawie zmian planu jednostek budżetowych Gminy Góra 

Kalwaria na 2019 rok 

24 ROA.0050.195.2019 11.09.2019 
w sprawie powołania komisji odbioru końcowego robót: 

"Budowa oświetlenia przy ul. Prostej w Cendrowicach” 

25 ROA.0050.196.2019 11.09.2019 
w sprawie powołania komisji odbioru końcowego robót: 

"Budowa oświetlenia ulicznego ul. Długiej w Moczydłowie” 

26 ROA.0050.197.2019 11.09.2019 
w sprawie powołania komisji odbioru końcowego robót: 

"Budowa oświetlenia drogi 2811W w Solcu" 

27 ROA.0050.198.2019 11.09.2019 
w sprawie powołania komisji odbioru końcowego robót: 

"Budowa oświetlenia ulicznego w Solcu" 

28 ROA.0050.199.2019 16.09.2019 

w sprawie określenia terminu składania wniosków o udzielenie 

pomocy finansowej uczniom na zakup podręczników i 

materiałów edukacyjnych 

29 ROA.0050.204.2019 19.09.2019 

w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Góra Kalwaria 

konsultacji społecznych nad projektami zgłoszonymi w ramach 

Budżetu Partycypacyjnego na rok 2020 

30 ROA.0050.205.2019 20.09.2019 

w sprawie powołania Komisji Rekrutacyjnej do 

przeprowadzenia naboru na wolne stanowisko urzędnicze - 

podinspektora/inspektora ds. promocji i informacji 

31 ROA.0050.206.2019 24.09.2019 

w sprawie powołania Komisji przetargowej na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej na terenie miasta Góra Kalwaria, 

obręb 3-02 oznaczonej jako działki ewidencyjne nr 1/15, 1/24, 

1/26, 2/22, 2/24 i 2/26 
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Kalendarium spotkań, wydarzeń 

- uczestnictwo w obchodach 80. rocznicy wybuchu II wojny światowej oraz złożenie wieńców na 

grobach żołnierzy poległych i miejscach pamięci 

- udział w uroczystych rozpoczęciach roku szkolnego w szkołach gminnych 

- spotkanie z dr Kowalczykiem w temacie edukacji młodzieży ws. żywienia 

- konsultacje społeczne w sprawie pierzei ul. Dominikańskiej 

- wizyta z dyrektorem Ośrodka Sportu i Rekreacji na Stadionie Miejskim w Górze Kalwarii w sprawie 

budowy bieżni 

- udział w Narodowym Czytaniu w Warsztatach Terapii Zajęciowej 

- udział w Święcie Cydru w Górze Kalwarii 

- wręczenie pucharu dla MKS Korona za awans do A klasy 

- podpisanie porozumienia w ramach programu „Czyste Powietrze”  

- spotkanie w sprawie transport gminy w latach 2020 - 2021 

- udział w imprezie „Szwedzi na zamku w Czersku” 

- wizyta na gminnych zawodach strażackich 

- wizyta na X Zlocie Rowerowym Krainy Jeziorki 

- wyjazd do Palmir – złożenie wieńca na grobie ks. Zygmunta Sajny 

- spotkanie z pracownikami urzędu w sprawie regulaminu targowiska 

- udział w XIX Kongresie Gmin Wiejskich 

- udział w konferencji dotyczącej boleriozy 

- spotkanie z dyrektorem Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych w sprawie regulaminu 

wynagradzania nauczycieli 

- spotkanie z firmą specjalizującą się w zmniejszaniu ilości odpadów komunalnych  

- udział w finale projektu „Moda na recykling”  

- szkolenie dla mieszkańców z programu Czyste powietrze 

- wizyta na powiatowych zawodach strażackich  

- spotkanie w Warsztatach Terapii Zajęciowej z okazji realizacji projektu Budżetu Obywatelskiego 

- udział w Koncercie Charytatywnym dla Zuzanny Wyka 

- udział w I rocznicy nadania patrona Górze Kalwarii w Sanktuarium na Mariankach 

- wizyta generała z PSP Piaseczno w sprawie ewentualnego powstania Jednostki Ratowniczo - 

Gaśniczej na terenie gminy Góra Kalwaria 

- podpisanie dotacji w Ministerstwie Środowiska dotyczącej zakupu sprzętu hydraulicznego dla straży 

pożarnej 

 

Inwestycje rozpoczęte: 

1. Budowa budynku zaplecza sportowo-rekreacyjnego w Podłęczu  

Wykonawca: RDM System 

Wartość robót – 50.000,00 zł 

Termin zakończenia – 28.11.2019 

2. Budowa zaplecza sportowo-rekreacyjnego w Podłęczu 

Wykonawca: Sklep Meblowy EDIT  

Wartość robót – 24.750,00 zł 

Termin zakończenia – 18.10.2019 

3. Budowa siłowni napowietrznej w Brzuminie 

Wykonawca: TRIFID.PL  

Wartość robót: – 18.000,00 zł 

Termin zakończenia – 20.12.2019 
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4. Doposażenie placu w siłownię zewnętrzną w miejscowości Brzumin 

Wykonawca: TRIFID.PL 

Wartość robót: – 25.800,00 zł 

Termin zakończenia – 18.10.2019 

5. Budowa siłowni zewnętrznej w Czersku  

Wykonawca: Logos 

Wartość robót: – 15.350,40 zł 

Termin zakończenia – 20.12.2019 

 

Inwestycje zakończone: 

1. Budowa altany drewnianej z wyposażeniem na placu zabaw przy gliniance w Dąbrówce 

2. Modernizacja placu zabaw przy Szkole w Baniosze 

3. Zagospodarowanie terenu wiejskiego w miejscowości Wincentów – zadaszenie 

4. Budowa zewnętrznej tężni solankowej w Czaplinie – wykonanie utwardzenia terenu 

5. Zielona Góra Kalwaria – Budowa przedszkola integracyjnego w Górze Kalwarii 

6. Rozbudowa placu zabaw w Szymanowie 

7. Budowa placu zabaw w Obrębie 

8. Budowa oświetlenia drogi 2811W w Solcu 

9. Budowa oświetlenia ulicznego w Solcu 

10. Budowa oświetlenia ulicznego ul. Długiej w Moczydłowie 

11. Budowa oświetlenia ulicznego przy ul. Prostej w Cendrowicach 

 

Stan środków na rachunku bieżącym na dzień 24.09.2019: 

13.100.666,92 zł 

 

Stan zatrudnienia: 

Urząd Miasta i Gminy – 94 osoby 

Straż Miejska – 7 osób 

Ochotnicza Straż Pożarna – 5 osób 

ZOPO – 17 osób 

OPS – 42 osoby 

Biblioteka – 11 osób 

Ośrodek Kultury – 25 osób 

OSiR – 52 osoby 

ABK – 18 osób 

ZGK – 89 osób 

 

Radna Urszula Wroniewicz poprosiła o więcej informacji dotyczących spotkania z firmą specjalizującą 

się w zmniejszaniu ilości odpadów komunalnych a także o informację nt. wypracowania rozwiązań 

mających na celu obniżenie dla mieszkańców kosztów odbioru i transportu odpadów komunalnych 

z terenu gminy na 2020 r. oraz przedstawienie wyniku prac zespołu i propozycji rozwiązania problemu 

gospodarki odpadami komunalnymi w gminie. 

Radna Teresa Jędral poprosiła o rozwinięcie punktu o konferencji poświęconej boreliozie. 

Radna A. Fedynicz-Komosa zapytała, czy sprawozdanie obejmuje również działalność zastępców 

burmistrza oraz dlaczego nie zostało w nim ujęte poniedziałkowe spotkanie w sprawie Łubnej. 

Na pytania radnych odpowiedział burmistrz A. Strzyżewski, natomiast odnośnie do kwestii gospodarki 

odpadami zaproponował zorganizowanie w najbliższym czasie spotkania na ten temat. Odnośnie do 

konferencji o boleriozie informacji udzielił zastępca burmistrza Mateusz Baj. 
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Punkt 4 - Przedstawienie opinii na temat kandydatów na ławników, w szczególności spełnienia przez 

nich wymogów określonych w ustawie Prawo o ustroju sądów powszechnych.  

Opinię zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych z dnia 23 sierpnia 

2019 r. przedstawiła sekretarz gminy Beata Kisiel.  

Radna Beata Polaczyńska zapytała o ustawową definicję nieskazitelnego charakteru. 

Na pytanie odpowiedziała sekretarz gminy. 

 

Punkt 5 - Autoprezentacja kandydatów na ławników.  

Swoje kandydatury przedstawiły dwie spośród czterech kandydatek na ławników: p. Maria Kulik oraz 

p. Anna Harko. (oświadczenia o zgodzie na upublicznienie danych osobowych stanowią załączniki nr 

6.1, 6.2, 6.3, 6.4 do protokołu) 

 

Punkt 6 - Projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wyborów ławników do sądów powszechnych 

na kadencję od 2020 roku do 2023 roku.  

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wyborów ławników do sądów powszechnych na 

kadencję od 2020 roku do 2023 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz 

Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Kochański 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XVIII/155/2019 

 

Punkt 7 - Przeprowadzenie wyborów ławników:  

a) wybór komisji skrutacyjnej 

Przewodniczący rady poprosił przedstawicieli każdego z klubu radnych Rady Miejskiej Góry Kalwarii 

o wyznaczenie jednego przedstawiciela do komisji skrutacyjnej. Zgłoszono następujących radnych: 

Szymona Krupę z klubu „Razem zmienimy Górę”, Czesławę Iwonę Książek z klubu „Bezpartyjni Naszej 

Gminy” oraz Monikę Bolek z klubu Prawo i Sprawiedliwość. 

Po przerwie na ukonstytuowanie się komisji skrutacyjnej przewodnicząca komisji C. I. Książek 

przypomniała radnym zasady głosowania.  

b) głosowanie 

Komisja skrutacyjna w składzie: Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Monika Bolek przeprowadziła 

głosowanie w trybie tajnym. Karty do głosowania stanowią załącznik nr 7 do protokołu. 
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c) odczytanie protokołu z ustalenia wyników głosowania 

Przewodnicząca komisji skrutacyjnej C. I. Książek przedstawiła protokół z ustalenia wyników głosowania 

w wyborach ławników do sądów powszechnych na kadencję 2020-2023 (załącznik nr 8 do protokołu). 

W wyniku głosowania na ławników do Sądu Okręgowego w Warszawie zostały wybrane: Maria Kulik, 

Danuta Krystyna Dzido i Grażyna Kuna. Na ławnika do Sądu Rejonowego w Piasecznie została wybrana 

Anna Harko. 

d) projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do sądów powszechnych na kadencję 2020-2023.  

Projekt uchwały odczytał przewodniczący Rady Miejskiej oraz poinformował, mając na względzie wynik 

głosowania tajnego, że z uwagi na fakt, iż uchwała ma charakter deklaratoryjny nie wymaga ona 

głosowania. 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XVIII/156/2019 

 

Punkt 8 - Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego i ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania na doskonalenie zawodowe 

nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane w 2019 r.  

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego i ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania na doskonalenie zawodowe nauczycieli 

oraz specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane w 2019 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz 

Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Kochański 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XVIII/157/2019 

 

Punkt 9 - Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie likwidacji zakładu budżetowego „Zakład 

Administracji Budynków Komunalnych” i utworzenia jednostki budżetowej „Administracja Budynków 

Komunalnych”.  

Przewodniczący rady poinformował, że Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu oraz Komisja 

Finansów i Rozwoju nie wydały opinii w przedmiocie ww. projektu uchwały rekomendując go do 

indywidualnego głosowania. Pozostałe komisje wydały opinie pozytywne. 

Radna U. Wroniewicz, nawiązując do prezentacji przedstawionej radnym przez przedstawicieli ZGK, 

zapytała burmistrza, czy zarząd spółki wiedział i akceptuje fakt, że tym projektem uchwały odbierana 

jest mu część działalności gospodarczej, która przynosiła dochód. 
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Radny J. Rącz poinformował przedmówczynię, że w odpowiedzi na takie pytanie, które zadał prezesowi 

ZGK podczas posiedzenia komisji, prezes przyznał, że nie wiedział o rzeczonym projekcie uchwały oraz 

potwierdził, że wykonywanie usług, które ma przejąć obecnie ABK od spółki, przynosiła ZGK dochód. 

Do powyższego tematu odniósł się burmistrz A. Strzyżewski tłumacząc m. in., że grupa interwencyjna 

w ramach ABK ma działać przede wszystkim w obszarach, które nie są dziś objęte żadnymi umowami. 

Radna A. Fedynicz-Komosa poinformowała burmistrza, że również Komisja Oświaty podzielała 

wątpliwości wyrażone przez radną U. Wroniewicz a ponadto wśród pracowników ZGK nieoficjalnie 

mówi się o likwidacji działu, którego zadania przejmie jednostka ABK. 

Ad vocem radna B. Polaczyńska sprostowała wypowiedź przedmówczyni w zakresie rangi stanowiska 

nadzorczego w ABK. 

 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie likwidacji zakładu budżetowego „Zakład Administracji 

Budynków Komunalnych” i utworzenia jednostki budżetowej „Administracja Budynków Komunalnych”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz 

Ura, Rozalia Zdulska 

PRZECIW (1) 

Urszula Wroniewicz 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Kochański 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XVIII/158/2019 

 

Punkt 10 - Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Solec. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Solec.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz 
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Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Kochański 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XVIII/159/2019 

 

Punkt 11 - Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Kąty.  

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Kąty.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz 

Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Kochański 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XVIII/160/2019 

 

Punkt 12 - Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie od osoby fizycznej niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 101, położonej w miejscowości 

Czarny Las.  

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie od osoby f izycznej niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 101, położonej w miejscowości 

Czarny Las.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz 

Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Kochański 
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 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XVIII/161/2019 

 

Punkt 13 - Projekt uchwały w sprawie sprzedaży w trybie bezprzetargowym, niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, oznaczonej jako działka nr 56/5, położonej w miejscowości Wólka Załęska, 

stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria.  

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie sprzedaży w trybie bezprzetargowym, niezabudowanej nieruchomości 

gruntowej, oznaczonej jako działka nr 56/5, położonej w miejscowości Wólka Załęska, stanowiącej 

własność Gminy Góra Kalwaria.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz 

Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Kochański 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XVIII/162/2019 

 

Punkt 14 - Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie ograniczonego prawa 

rzeczowego – służebności gruntowej na nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów jako dz. nr 

367/9 obręb Kąty.  

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie ograniczonego prawa rzeczowego – 

służebności gruntowej na nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów jako dz. nr 367/9 obręb 

Kąty.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz 

Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Kochański 
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 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XVIII/163/2019 

 

Punkt 15 - Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie ograniczonego prawa 

rzeczowego – służebności gruntowej na nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów jako dz. nr 

107/58 obręb Solec.  

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie ograniczonego prawa rzeczowego – 

służebności gruntowej na nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów jako dz. nr 107/58 obręb 

Solec.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz 

Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Kochański 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XVIII/164/2019 

 

Punkt 16 - Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej 

gminy Góra Kalwaria na lata 2019 – 2026.  

Uwag do projektu uchwały komisje nie zgłosiły. 

Skarbnik gminy Ewa Sobiepanek poinformowała, że projekt uchwały nie uległ zmianie od momentu 

przedstawienia go na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej.  

Radny Zbigniew Adamczyk poprosił o więcej informacji odnośnie do pozycji związanych z liniami 

autobusowymi L-28 i L-30. 

Do pytania radnego odniósł się burmistrz A. Strzyżewski. 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy f inansowej gminy 

Góra Kalwaria na lata 2019 – 2026.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz 
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Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Kochański 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XVIII/165/2019 

 

Punkt 17 - Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2019 rok.  

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Skarbnik gminy poinformowała, że wszystkie zmiany w budżecie zostały omówione na posiedzeniach 

komisji. 

 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2019 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz 

Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Kochański 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XVIII/166/2019 

 

Punkt 17.1 zdjęty z porządku obrad 

 

Punkt 18 - Informacja przewodniczącego rady o zgłoszonych wnioskach w sprawie dokonania 

poprawek lub uzupełnienia protokołów z XVI sesji Rady Miejskiej w dniu 28.08.2019 r. oraz XVII 

nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w dniu 11.09.2019 r. 

Do dnia aktualnej sesji nie wpłynęły żadne wnioski w sprawie dokonania poprawek lub uzupełnienia 

protokołów z ww. sesji. 

 

Punkt 19 - Sprawy różne:  

a) pytania radnych i odpowiedzi 

Radna A. Fedynicz-Komosa poprosiła o przygotowywanie wyczerpujących sprawozdań z działalności 

międzysesyjnej. Ponadto zwróciła się o wsparcie mieszkanek budynku przy ul. Batalionu Zośka 

w dochodzeniu roszczeń od GDDKiA z tyt. uszkodzenia domu, o monitorowanie tej sytuacji. 

Radny Andrzej Posiewka zapytał burmistrza, czy są przeprowadzane badania dzikich wysypisk śmieci 

zasypanych w wyrobiskach pogliniankowych w Łubnej, jak również, czy są podejmowane jakieś 

działania w sprawie zakopanych odpadów po sortowni śmieci. 

Radny J. Rącz zgłosił problem przedłużającej się budowy wiaduktu nad ul. Wiejską, co wiąże się 
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z uciążliwym objazdem. Zapytał także o dostępność toalet przenośnych przy cmentarzu w związku ze 

zbliżającymi się świętami listopadowymi, ale też ze względu na całoroczne zapotrzebowanie na tego 

typu instalacje. 

Radny Z. Nadstawny poprosił o rozwinięcie informacji zawartych w sprawozdaniu z działalności 

międzysesyjnej odnośnie do wizyty, którą burmistrz odbył wraz z dyrektorem OSiR na stadionie 

miejskim, w sprawie budowy bieżni oraz wizyty generała z PSP Piaseczno w sprawie ewentualnego 

powstania jednostki ratowniczo-gaśniczej na terenie gminy Góra Kalwaria. Radny zapytał również 

o reprezentację władz gminy podczas obchodów 1. rocznicy nadania patrona gminie oraz zwrócił 

uwagę na brak pocztu sztandarowego na tej uroczystości. 

Radna U. Wroniewicz skierowała do burmistrza następujące pytania: 

- o możliwość sprawdzenia stosowania w ZGK praktyk wydawania bądź niewydawania warunków 

technicznych wodociągowo-kanalizacyjnych i zasady stosowania swobody umów dotyczących realizacji 

budowy i przyłączy sieci wod.-kan. – czy są one zgodne z przepisami prawa i nie są praktykami 

monopolistycznymi oraz, czy stosowane rozwiązania i zaspokajanie doraźnych potrzeb zakładu nie 

okażą się droższe w perspektywie czasu od realizacji zadań własnych gminy i w przyszłości wszyscy 

mieszkańcy będą płacić za dotychczasowe rozwiązania.  

Ponadto radna zapytała, czy są prowadzone prace mające na calu poprawę stanu nawierzchni 

ul. Tatary w Czersku. 

Radna Teresa Jędral w imieniu swoim oraz radnych: Iwony Szymańskiej, Bożeny Molak i Jana Jarosza 

złożyła w formie pisemnej i odczytała interpelację w sprawie gospodarki odpadami w gminie. 

Radna Iwona Szymańska, nawiązując do punktu w sprawozdaniu z działalności międzysesyjnej 

odnośnie do spotkania z dyrektorem ZOPO w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli, zwróciła 

się z pytaniem, na jakim etapie są prace nad tym dokumentem. 

Burmistrz A. Strzyżewski odpowiedział na pytania radnego Z. Nadstawnego i zapowiedział, że sprawdzi 

przyczyny niewystawienia pocztu sztandarowego. Natomiast co do pozostałych pytań poprosił 

o przedstawienie ich na piśmie, na które następnie udzieli odpowiedzi. 

Kierownik Referatu Inwestycji i Remontów Katarzyna Kochańska udzieliła radnym informacji odnośnie 

do posiedzeń rady budowy obwodnicy, kwestii wiaduktu na ul. Wiejskiej i stanu nawierzchni objazdu tej 

ulicy oraz sprawy mieszkanek uszkodzonego domu przy ul. Batalionu Zośka. 

Do pytania radnej I. Szymańskiej odniósł się zastępca burmistrza M. Baj. 

Radna A. Fedynicz-Komosa nalegała na zadeklarowanie przez burmistrza osobistego zaangażowania 

w sprawę mieszkanek uszkodzonego budynku przy ul. Batalionu Zośka. 

Z-ca burmistrza M. Baj zadeklarował pomoc prawną ze strony gminy w sporze mieszkanek 

z wykonawcą obwodnicy. 

Radna T. Jędral zapytała, czy burmistrz przyjął sprawozdanie z działalności byłego prezesa zarządu 

ZGK i sprawozdanie f inansowe za ostatni okres jego działalności oraz czy burmistrz poprosił o takie 

sprawozdanie celem szczegółowego zapoznania się z sytuacją w spółce. 

Wiceprzewodnicząca rady Bożena Molak poprosiła kierownik RIR K. Kochańską o złożenie na następnej 

radzie budowy obwodnicy prośby do GDDKiA o poszerzenie objazdu ul. Wiejskiej w wypadku 

przedłużania się oddania do użytku wiaduktu – by ruch był możliwy w obu kierunkach jednocześnie, 

a nie, jak obecnie, wahadłowo. 

Radny Z. Adamczyk poprosił, by na najbliższej radzie budowy przypomnieć temat porozumienia, na 

mocy którego destrukt z rozbiórki dróg serwisowych po zakończeniu budowy obwodnicy a także 

z wymienianych nawierzchni ulic Pijarskiej i Dominikańskiej miał zostać przekazany do wykorzystania na 

poprawę jakości dróg w naszej gminie. 
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Burmistrz ponownie poprosił o skierowanie pytań na piśmie. 

Radny Z. Adamczyk, odnosząc się do materiałów zaprezentowanych na komisjach przez prezesa 

zarządu ZGK, poprosił burmistrza o niezwłoczne podjęcie działań mających na celu przywrócenie 

normalnego funkcjonowania spółki, by np. mieszkańcy mieli dostęp do wody i kanalizacji poprzez 

budowę przyłączy. 

b) pytania mieszkańców i odpowiedzi 

Mieszkaniec gminy p. J. K.1: 

– zwrócił uwagę burmistrzowi na brak tegorocznych obchodów święta planów, zastąpionych Świętem 

Cydru. Przy tym podarował burmistrzowi egzemplarz książki pt. „Z sołtysem i wójtem przez wieki” Jana 

Hebdy, 

– poprosił burmistrza, aby zmienił zarządzenie w sprawie procedury umarzania podatku rolnego, 

– poprosił burmistrza, w imieniu przewodniczącego Mazowieckiej Izby Rolniczej (którą to funkcję 

p. J. K. pełnił do 28 lipca br.), o przekazanie podziękowania w formie książki za dotychczasową 

współpracę p. Jolancie Miszkowskiej, insp. ds. rolnych w miejscowym Ref. Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska, 

– zwrócił uwagę na: brak odpowiedzi na pismo złożone przez niego w marcu, które obecnie 

znajdujące się w Ref. Gospodarki Komunalnej i przewlekłość w załatwianiu spraw; brak zainteresowania 

burmistrza składowiskiem na Łubnej i jego okolicami; brak rozpatrzenia wniosków złożonych przez 

stowarzyszenie, które reprezentuje, dotyczących planów budowy sortowni śmieci przez podmiot 

prywatny w strefie ograniczonego użytkowania w Łubnej. 

Mieszkaniec gminy p. H. K.2 zgłosił do burmistrza następujące postulaty: 

– o pilną budowę odcinka drogi na ul. Bema w Górze Kalwarii, 

– problem braku oświetlenia nowo wybudowanych alejek na uporządkowanym terenie przy szkole 

między ulicami Bema a Budowlanych, 

– o wykaszanie poboczy dróg w Krzakach Czaplinkowskich, 

– o postawienie ławek na przystankach autobusowych linii L, szczególnie przy cmentarzu parafialnym 

w Górze Kalwarii. 

Do wystąpień mieszkańców odniósł się burmistrz A. Strzyżewski tłumacząc m. in. powody zastąpienia 

dożynek Świętem Cydru. Natomiast co do kwestii zasad umarzania podatku rolnego wypowiedziała się 

skarbnik gminy. 

Odnośnie do wypowiedzi skarbnik gminy zabrał głos, jako mieszkaniec, radny Z. Adamczyk, następnie 

ad vocem odniosła się skarbnik gminy. 

c) wolne wnioski 

Radna A. Fedynicz-Komosa zwróciła uwagę na niefortunny, jej zdaniem, zbieg terminów i miejsca 

Święta Cydru i rocznicy powstania grupy AA w Górze Kalwarii. Zawnioskowała o rozważenie innej 

formy świętowania i promocji lokalnych producentów rolnych, które nie będą jednocześnie 

promowaniem alkoholu. Ponadto poprosiła o rozważenie odejścia od umieszczania herbu gminy na 

ulicznych koszach na śmieci z uwagi na wyraziście przedstawiony symbol religijny stanowiący 

elementem herbu.  

Głos zabrał ponownie p. J. K. dopytując burmistrza, czy umorzy podatek rolnikom na podstawie 

protokołu wojewódzkiej komisji szacującej straty w rolnictwie w przypadkach, gdzie straty sięgają 

powyżej 70% produkcji. Burmistrz zapowiedział, że nie ma obowiązku umarzać podatku i nadal będzie 

                                                 
1 Dane osobowe podlegające ochronie. 
2 Tamże. 
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posiłkował się opinią powołanej przez siebie komisji badającą indywidualnie każdy wniosek 

o umorzenie. 

d) informacje 

Radna A. Fedynicz-Komosa zaprosiła na spotkanie, które odbędzie się za tydzień w Myślniku o godz. 

17.00, w sprawie ustalenia formy i terminu spotkania z osobami niepełnosprawnymi. 

Mieszkaniec gminy p. H. K., wracając do tematu ul. Bema w Górze Kalwarii, zwrócił się z prośbą 

dotyczącą organizacji ruchu na tej ulicy. 

 

Punkt 20 - Zamknięcie XVIII sesji Rady Miejskiej. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący Rady Miejskiej Jan Rokita o godz. 19.00 zamknął 

XVIII sesję Rady Miejskiej.  

 

Szczegółowy przebieg obrad przedstawia nagranie z sesji rady: 

https://www.youtube.com/watch?v=Jnoy1fz39zg  

 

                                                                                       

 

   Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                   Jan Rokita 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła:  

Olga Korczak 

https://www.youtube.com/watch?v=Jnoy1fz39zg

